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Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun 

 
 

ZÁPIS č. 1/2021 

z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 25. 1. 2021 

od 18.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu Beroun 
 

 

Přítomni:  

 

Členové komise: Mgr. Jan Piskáček, Ing. Jan Šimko, Ing. Viktor Burkert st., Ing. Karel Přibyl, Mgr. 

Martin Onderka, Michal Maryška, Mgr. Martin Šašek 

 

Omluveni: Jan Bečvář, Václav Koudela 

 

Hosté: Ing. Simona Boldi – vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, Mgr. Dušan Tomčo – 

místostarosta města Beroun 

 

Zapisovatelka: Michaela Beranová 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Martin Šašek 

 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení  

2. Informace o plnění usnesení z předešlých jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun  

3. Rozdělení dotací dle dotačního programu na sportovní činnost v roce 2021 

4. Plán práce na rok 2021 

5. Různé  

6. Závěr  

 

                                                    Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

           

Jednání komise zahájil a dále řídil předseda Mgr. Jan Piskáček. Předseda komise přivítal všechny 

přítomné členy, pana místostarostu města Beroun Mgr. Dušana Tomča, vedoucí odboru školství a 

volnočasových aktivit Ing. Simonu Boldi. 

 

Předseda komise jmenoval zapisovatelkou Michaelu Beranovou a ověřovatele zápisu Mgr. Martina 

Šaška. 

 

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 7 členů a komise je 

usnášeníschopná.  

 

Předseda komise nejprve požádal o prohození bodu programu č. 3. Rozdělení dotací dle dotačního 

programu na sportovní činnost v roce 2021 a bodu č. 4. Plán práce na rok 2021.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí se změnou programu. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 
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Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje program jednání v pozměněném znění. 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

K bodu 2 – Informace o plnění usnesení z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva města 

Beroun 

 

Příloha č. 1: Informace o plnění z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun 

 

Komise pro sport a sportovní dotace bere na vědomí plnění usnesení z předešlých jednání Rady a 

Zastupitelstva města Beroun. 

 

 

K bodu 3 – Plán práce na rok 2021 

 

Předseda komise představil přítomným Plán práce Komise pro sport a sportovní dotace Rady města 

Beroun na rok 2021. 

 

Příloha č.2: Plán práce Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun na rok 2021. 

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí s Plánem práce Komise pro sport a 

sportovní dotace Rady města Beroun na rok 2021.  

 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

K bodu 4 – Rozdělení dotací dle dotačního programu na sportovní činnost v roce 2021 

 

Předseda komise představil přítomným podklady k rozdělení sportovních dotací na rok 2021. 

Podklady byly zaslány členům komise před jednáním k prostudování. 

 

Dále informoval o úpravách, které byly z hlediska formálních náležitostí a splnění podmínek pro 

poskytnutí dotací upraveny, a to dle Obecních zásad pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun 

a schváleného Dotačního programu pro poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun 

v roce 2021. 

 

Vedoucí odboru paní Boldi uvedla, že v rámci kontroly a přípravy materiálů pro komisi byl odborem 

telefonicky osloven žadatel Český lev – Union Beroun a posléze písemně požádán o rozklíčování 

kritéria A3, které uvedl v žádosti. Na základě písemné odpovědi žadatele, byl příjem dle kritéria A3 

upraven. Kompletní materiál k rozdělení sportovních dotací 2021 byl předán komisi k projednání. 

 

Před jednáním komise, dne 25. 1. 2021, byl zapisovatelce paní Beranové doručen e-mail 

s připomínkami od člena komise pana Přibyla. E-mail obsahoval následující připomínky, které byly 

komisí projednány a zodpovězeny: 

 

1. Posouzení přílohy žádosti o dotaci u klubu Český lev-Union Beroun v oblasti příjmů 

2. Kritéria hodnocení dotace v oblasti A3 a oblasti B – nadstandardní reprezentace města 

3. Prošetření správnosti žádostí v oblasti B – nadstandardní reprezentace města u klubů: 

3.1. Lokomotiva Beroun z.s. – atletika a rugby 

3.2. HC Berounští medvědi – lední hokej  

3.3. Piranhas Beroun z.s. – softball 
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1. Posouzení přílohy žádosti o dotaci u klubu Český lev – Union Beroun z.s. v oblasti příjmů 

 

Odbor školství zjistil nejasnosti v příloze žádosti o dotaci, v bodě uvádějící příjmy od svazů, státních 

institucí, krajů a obcí, kde byla klubem vyčíslena částka příjmů ve výši 11.302.055,- Kč. Částka byla 

neúměrně vyšší oproti předcházejícím rokům, odbor telefonicky požádal předsedu klubu pana Pecha 

o rozepsání částky. Na základě e-mailové komunikace bylo zjištěno, že částka obsahuje investiční 

dotaci ve výši 10.199.156,- Kč, a to na rekonstrukci povrchu fotbalového hřiště s UMT, která byla 

poskytnuta Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy.  

Dle dotačního programu článku 7.2.1. jsou při hodnocení dle kritéria A3 započítány příjmy za rok 

2020 od členů a na členy do 19 let. Toto kritérium nebylo dodrženo.  

 

Na základě e-mailu zaslaného předsedou klubu panem Pechem, kde jsou jednotlivé položky 

rozepsány, komise dále posuzovala způsobilost položky ve výši 203.709,- Kč od Národní sportovní 

agentury na provoz sportovního zařízení. Dle pana Šimka může být částka, také v rozporu 

s dotačním programem, protože není jasné, zda byla celá výše dotace použita pouze na členy do 19 

let.  

 

Pan Maryška se dotázal, zda i jiné kluby do této položky neuvádějí investiční dotace. Paní Beranová 

uvedla, že žádosti prověřila a jiný investiční příjem nebyl do kritéria A3 zahrnut. 

 

Místostarosta Tomčo citoval větu z dotačního programu, ze kterého by měla komise vycházet při 

rozdělování dotací „Cílem dotačního programu je podpora neziskových aktivit v oblasti sportu, 

zejména celoroční práce s dětmi a mládeží a sportovní reprezentace města“. Dále uvedl, že 

město Beroun před třemi týdny zaštítilo další dotaci pro klub Český lev – Union Beroun na opravu 

sportoviště Na Máchovně. 

 

Pan Šašek navrhl upřesnění dotačního programu na rok 2022. 

 

Pan Přibyl souhlasil s připomínkami komise k uvedenému bodu.   

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje odboru školství, aby vyzval žadatele 

Český lev – Union Beroun, z.s. k prošetření a přepracování přílohy žádosti dle dotačního programu. 

 

Hlasování: pro 6 - proti 0 - zdržel se 1 

 

2. Kritéria hodnocení dotace v oblasti A3 a oblasti B – nadstandardní reprezentace města.  

 

Pan Přibyl uvedl, že dotační program je nespravedlivý a zdůraznil některé části dotačního programu. 

Pan Šimko uvedl, že schvalování dotačního programu proběhlo v říjnu 2020, kdy bylo možné 

předkládat připomínky. Pan Přibyl na uvedeném jednání nebyl ani jím nebyly zaslány žádné 

připomínky.   

Komise se shodla, že v tuto chvíli není prostor pro připomínky k samotnému dotačnímu programu, 

avšak mohou být zapracovány při jeho projednávání na rok 2022.   

 

 

3. Prošetření správnosti žádostí v oblasti B – nadstandardní reprezentace města u klubů: 

3.1. Lokomotiva Beroun z.s. – atletika a rugby 
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Pan Přibyl uvedl nesrovnalost v tabulkách rozdělující dotace v oblasti B, kde jsou v individuálních i 

kolektivních sportech uvedeny atletky klubu TJ Lokomotiva Beroun z.s. Je tu pravděpodobné, že 

atletky uvedené v individuálních sportech závodí i v kolektivních. To je však v rozporu s dotačním 

programem dle článku 7.2.2., který uvádí, že žadatel může žádat na jednotlivce či družstvo, nelze 

však žádat za oba případy současně na stejnou osobu. Tuto připomínku prověří odbor školství a 

případně vyzve žadatele k nápravě.     

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje odboru školství a volnočasových aktivit, 

aby vyzval žadatele TJ Lokomotiva Beroun z.s. k prošetření a případnému přepracování přílohy 

žádosti dle dotačního programu. 

 

Hlasování: pro 7 - proti 0 - zdržel se 0 

 

3.2. HC Berounští medvědi – lední hokej 

 

Pan Přibyl uvedl nesrovnalosti ve vyhodnocení v oblasti B – nadstandardní reprezentace města - 

kolektivní sporty, kde poukazuje na žáky ledního hokeje (1. – 4. třída), kteří hrají bez tabulek 

(umístění v soutěži 0), avšak je jim navržena dotace. Vyhodnocení je prováděno dle dotačního 

programu, které povoluje hodnotit všechna umístění v soutěži v oblasti kolektivních sportů.  

Pro porovnání byl panem Přibylem uveden klub Basketbalový klub Beroun, u kterého nebyla u dvou 

oddílu dotace vypočítána. Tam se však jedná o jiné kritérium, a to zařazení sportu podle úrovně 

soutěže. Jelikož nedosahují minimální výše úrovně sportu určenou dotačním programem, nemůže být 

dotace vypočítána.  

 

3.3. Piranhas Beroun z.s. – softball 

 

Pan Přibyl zpochybnil počty členů klubu Piranhas Beroun z.s., které jsou uvedeny v oblasti B – 

nadstandardní reprezentace města – členové registrované pod sportem softball. Dle přílohy žádosti o 

dotaci je v příloze č. 1 - celkem 28 členů a v příloze č. 3 (součet maximálních počet hráčů, kteří 

mohou být uvedeni v zápise o utkání) - celkem 119 členů.  

Člen komise, a zároveň člen klubu Piranhas Beroun z.s., pan Maryška uvedl, že softbalových zápasů 

se zúčastňují i členové, kteří jsou registrováni pod sportem baseball. Zároveň jsou v příloze č. 3 

uvedeni i ti členové, kteří nesplňují podmínky pro poskytnutí dotace v oblasti A.  

Komise vzala na vědomí vyjádření pana Maryšky. 

 

 

Rozdělení individuálních dotací 

Dále komise přešla k rozdělení dotace ve výši 100.000, - Kč na oblast B – individuální hodnocení. 

Tato částka je vyčleněna z celkové výše dotace určené k rozdělení sportovních dotací na rok 2021 

dle dotačního programu.  

 

Příloha č.3: Rozdělení dotací na oblast B – individuální hodnocení.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí s rozdělení dotací na oblast B – individuální 

hodnocení v celkové výši 100.000,- Kč.  

 

Hlasování: pro 7 - proti 0 - zdržel se 0 
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K bodu 5 - Různé 

 

Místostarosta Dušan Tomčo informoval o tom, že cílem města Beroun je podpora všech sportovních 

subjektů ve městě Beroun. Město v lednu 2021 podpořilo klub Český lev – Union Beroun z.s. při 

podání žádosti na další investiční dotaci na hřiště s umělým povrchem Na Máchovně.. Dále proběhlo 

jednání s TJ Lokomotivou Beroun z.s., kde se subjekty společně dohodly na dlouhodobém pronájmu 

tenisových kurtů Na Ostrově, které jsou ve vlastnictví města Beroun.  

 

 

K bodu 6 - Závěr 

 

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Na závěr poděkoval předseda komise všem přítomným za účast a oznámil, že příští jednání komise 

se uskuteční dne 1. 2. 2021 od 18.00 hodin v Obřadní síni Městského úřadu v Berouně. 

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 19.30 hod. 

 

 

 

Zapsala: Michaela Beranová 

 

Ověřil: Mgr. Martin Šašek 

 

Předseda komise: Mgr. Jan Piskáček 


